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Ljubljana, 30. l. 2024 

Zapisnik XVI. redne seje Sveta Narodne galerije 

Prisotni: 
prof. dr. Marko Kambič, predsednik Sveta Narodne galerije, dr. Andrej Smrekar, podpredsednik 
Sveta Narodne galerije, izr. prof. dr. Boris Kavur, član Sveta Narodne galerije, Jože Bartolj, član 
Sveta Narodne galerije, Eva Kaučič, članica Sveta Narodne galerije, 
dr. Barbara Jaki, direktorica Narodne galerije, mag. Bojan Kuhar, pomočnik direktorice Narodne 
galerije, Luka Hribar, predsednik sindikata Narodne galerije 

Pričetek seje: 11.00 
Zaključek seje: 12.30 

Dnevni red: 

l. Pregled in potrditev zapisnika X. dopisne (z dne 12. 4. 2023 ), XII. dopisne (z dne 2 7. 6. 2023 ), 
XIII. dopisne (z dne 15. 9. 2023), XIV. dopisne (z dne 20. 9. 2023), ter XV. dopisne seje Sveta 
Narodne galerije (z dne 23. 10. 2023) 
Sklep: Vseh pet zapisnikov dopisnih sej Sveta NG je soglasno sprejetih. 

2. Usklajen Program dela in FN 2023 s prejeto osnovno odločbo Ministrstva za kulturo RS 

Dr. Jaki predstavi usklajen Program dela in FN 2023. Glede na zmanjšano višino sredstev za 
razstavni program smo le tega prilagodili in sledili navodilom ministrstva za kulturo, naj bo 
razstav manj in le te dalj časa odprte. Zato smo se odpovedali razstavi ukrajinskega slikarstva, ki 
gostuje po drugih evropskih središčih ter prestavili razstavo zasebne zbirke Crowther - Oblak 
Prebujanje lepote II, ki je donacija NG, v leto 2025. 
Realizirali bomo dve veliki razstavi v razstavišču NG, in sicer razstavo zasebne zbirke z naslovom 
Umetniška zbirka Krop les in razstavo z naslovom Slikarska zbirka Muzeja za umetnost in obrt iz 
Zagreba ter manjšo razstavo v razstavišču Galerija Narodni dom Marjan Pogačnik. Tehnika 
barvnega tiska. 

V pripravi imamo dva velika razstavna projekta v letu 2025 za katera že potekajo priprave, in 
sicer v različnih razstaviščih NG bo na ogled razstava Barok na Slovenskem, pri kateri sodelujemo 
z oddelkom za umetnostno zgodovino Filozofske fakultete UL in drugimi muzeji, medtem ko 
bomo z deli slovenskih impresionistov in njihovih sodobnikov gostovali na razstavi na Dunaju v 
Galeriji Belvedere, kjer bo poudarek na povezavah med Dunajem in Ljubljano v letih 1848-1918. 
Priprave na ta dva projekta so obsežne in zahtevne, in smo jima tudi prilagodili dinamiko drugih 
projektov. 

S strani ministrstva za kulturo še pričakujemo odločbo o odkupih, investicijskem vzdrževanju in 
digitalizaciji. Odkupe umetnin smo nač1tovali in pripravili vso potrebno dokumentacijo. Med 
odkupi je tokrat več kiparskih del iz različnih obdobij, dela na papir iz zapuščine Ferda Vesela ter 
sliki Mateja Sternena in Riharda Jakopiča. 

Redno delo poteka nemoteno in po načrtih, zaostankov ni. 



Mag. Kuhar poroča, da se intenzivno ukva1jamo s pridobivanjem sponzorskih sredstev. Finančni 
načrt smo zastavili realno glede na namenjena sredstva. Ministrstvo za kulturo nam je naklonjeno 
pri obratovalnih stroških, ki se letno višajo kot npr. stroški za varovanje in za zavarovanje, 
predvidevamo, da se bodo povišali tudi stroški študentskega servisa. 

G. Bartolj postavi vprašanje glede načrtovanega vhoda s Prežihove ulice skozi stekleno avlo in dr. 
Jaki odgovori, da je izdelan načrt za izvedbo, pridobili smo gradbeno dovoljenje za posege, 
medtem ko sredstva še niso odobrena. Zanima ga tudi vprašanje provenience predmetov iz 
zasebnih zbirk. 
Dr. Kambič svetuje zmernost pri ocenjevanju umetnin za odkup, glede na situacijo na trgu 
umetnin. Svetuje tudi, da se posebna pozornost nameni preverjanju avtentičnosti umetnin iz 
zasebnih zbirk, ki bodo razstavljene v NG. 
Dr. Kavur predlaga, da se ob gostujoči razstavi Muzeja za umetnost in obrt iz Zagreba sodeluje s 
hrvaškimi kolegi pri promociji razstave, tudi v povezavi s turizmom. 

Sklep 1: Svet NG poziva vodstvo in strokovne delavce NG k posebni previdnosti pri 
preverjanju provenience in predvsem avtentičnosti umetnin iz zasebnih zbirk, ki jih bo 
Galerija razstavljala v svojih prostorih. 

Sklep 2: Svet NG soglaša s Programom dela in FN 2023. 

3. Razno 

Dr. Kambič vpraša, če je kakšna novica glede odgovorov, ki sta jih Svet in NG poslala 
KPK. Direktorica odgovori, da s KPK ni bilo nobenega odgovora in da šteje, da je bila 
zadeva z obravnavo na Svetu NG za KPK zaključena. V navezavi na to temo svet seznani, 
da tečejo priprave za izdelavo celostne grafične podobe NG in pokaže osnutek (Smernice 
celostne grafične podobe, ki jih je pripravila Kristina Kurent v naslonu na obstoječe 
elemente). 

Lokal v NG 
Dr. Jaki in mag. Kuhar poročata, da lokal nemoteno deluje in da se obiskovalci po kovidnem 
premoru vračajo. Z najemniki se redno dogovarjamo o izboljšavah. S strani članov Sveta NG je 
podana ideja, da bi se v kavami lahko organizirali različni dogodki (npr. pogovori o umetnosti), s 
čimer se bo promoviral h1di lokal. 

Predstavnik sindikata NG Luka Hribar nima nobenih pripomb na Program in FN, prav 
tako jih ni prejel s strani članov sindikata. 

Naslednja seja Sveta NG je načrtovana v 2. polovici februarja . 

Zapisala: Predsednik Sveta Narodne galerije: 
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dr. Alenka Simončič 
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